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Van de voorzitter

Niet alleen een golfclubhuis, maar vooral ook nadenken over hoe we samen De Vier Seizoenen (D4S) meer een

plek kunnen maken voor sociale activiteiten. Laten we de samenwerking zoeken met de Parkresidentie en de

OGD om dat voor elkaar te krijgen. Dat zijn de belangrijkste conclusies van twee interessante en mooie avonden

in en over D4S.

 

Meer dan 100 leden van de VVE hadden de moeite genomen om bijgepraat te worden. Het programma was

opgedeeld in aantal gedeelten:

• Uitleg over hoe D4S tot stand is gekomen, dus financiën en besluitvorming

• Wat zijn de wensen en belangen volgens de aanwezigen

• Presentatie van het team van D4S hoe zij toekomst het liefst zouden willen vormgeven

• Kleine round-up

 

Voor ons als bestuur was het vooral belangrijk om te luisteren en helderheid te creëren over de financiële situatie

rondom D4S. Over dat laatste doen behoorlijk wat verhalen de ronde die, laat ik het zachtjes uitdrukken, niet

allemaal geschraagd zijn op de realiteit. 

 

Wat vooral helder, vanuit het gebruikersperspectief, is dat D4S geen golfclubhuis is, maar een veel bredere soci

ale impact moet hebben. Dat sluit ook mooi aan op de gedachten van het bestuur en zeker ook op de plannen

die het huidige team van D4S voor de toekomst.

 

Op de site van VVE staat de presentatie die is gegeven met daarin het financiële verloop over de afgelopen jaren.

Door besluiten in de ALV van 2020 is het probleem van het negatieve eigen vermogen opgelost en financieren de

Golfclub en de VvE op dit moment samen de kosten. Dat is ongeveer € 55.000 op jaarbasis. Wat we echter niet uit

het oog moeten verliezen is: omdat er een clubhuis is hebben we ook inkomsten uit greenfees en de zogenaam

de buitenleden van de Golfclub. Zonder D4S zouden die inkomsten drastisch dalen, omdat er voor die mensen

dan nul faciliteiten aanwezig zijn. Die inkomsten bedroegen in 2022 € 140.000. Daarnaast heeft D4S geen hypo

thecaire schuld en vormt een behoorlijk gedeelte van het vermogen van de VvE op de balans. Dus alles bij elkaar

is het eigenlijk niet zo’n slechte deal... 

Door de ideeën die zijn geopperd door de leden samen te brengen met de plannen van het huidige team van D4S

denken we op de ALV van 7 maart een plan neer te kunnen leggen wat een mooie toekomst schetst. Het is uit

eindelijk aan de leden van de VvE om dat te beoordelen, maar dat zien we met vertrouwen tegemoet. 

Allard Berends
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In juni 2016 begon Gerben de Kievit als greenkeeper op de Golfresidentie in Dronten. Per 1 februari jl. is hij be

gonnen aan een nieuw avontuur op Harderwold Golf & Events. Gerben kijkt in deze rubriek terug op de grootste

uitdaging die hem de laatste zeven zomerseizoenen heeft bezig gehouden, de dollarspot. 

 

De dollarspot is een schimmel die in één nacht de hele green flink kan beschadigen. Nog niet zo lang geleden

konden we dit vrij simpel oplossen, omdat er meerdere bestrijdingsmiddelen beschikbaar waren. Door de flinke

beperkingen die de overheid heeft gesteld op het gebied van bestrijding is dat tegenwoordig niet meer zo een

voudig. Bepaalde producten zijn van de toelatingslijst gehaald en de middelen die beschikbaar zijn, werken niet

of zijn maar een aantal maal per jaar te gebruiken in verband met resistentie. Daarnaast is het dollarspotseizoen

door alle klimaatveranderingen van de afgelopen jaren behoorlijk verlengd. Dollarspot komen we zelfs nog eind

november tegen. Dit is een tijd waarin de grasmat zich nauwelijks nog kan herstellen van schade.

Puzzel

Het uiteindelijke doel is om de dollarspot te bestrijden

zonder gebruik van bestrijdingsmiddelen. Een mooi

streven en beter voor mens en milieu, maar hoe pakken

we dit nu aan?

We hebben ingezet op een vitalere grasmat, die zich

beter kan verweren tegen een schimmelaanval. We

analyseren wat de plant extra nodig heeft aan voeding

en water en bieden dit op het juiste moment aan. Timing

is hierin belangrijk. We hebben goed gekeken naar het

beluchtingsschema en voeren grovere bewerkingen

zoals het holprikken alleen nog uit buiten het dollars

potseizoen. Dit doen we om de grasmat niet teveel te

beschadigen. Door de beschadigingen kan het gras in

de stress raken en is daardoor vatbaarder voor schim

melinfecties. We verticaalmaaien en bezanden regelma

tig om de toplaag luchtig te houden. Verder proberen

we zoveel mogelijk fijne grassoorten in de greens te

krijgen die minder vatbaar zijn voor dollarspot. We

zaaien dan ook regelmatig door. 

Bestrijdingsmiddelen bewaren we nu voor het najaar,

omdat de dan eventuele ontstane schade bijna niet meer

herstelt. Zo kunnen we de grasmat in het najaar bescher

men. Al deze puzzelstukjes bij elkaar zorgen ervoor dat

het steeds beter lukt om schimmels te weren of in ieder

geval de schade te beperken. We blijven zoeken tot de

puzzel compleet is en we geen bestrijdingsmiddelen

meer nodig hebben.

Keep it green met Gerben
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Naam: Allard Berends

Functie in bestuur: Voorzitter

Woont hier sinds: 25 jaar

Wat doe je in het dagelijks leven?

Ik ben directeur/hoofdredacteur bij Omroep Flevoland.

 

Waarom voelde je je geroepen om in het bestuur plaats te nemen?

We moeten niet willen dat probleempjes op de GRD opgelost moeten worden door buitenstaanders, dat moeten

we zelf kunnen oplossen.

Wat denk je bij te kunnen dragen?

Minder dan de andere bewoners samen….

Wanneer ben je in je missie geslaagd?

Als we de betrokkenheid van bewoners hebben verhoogd, discussies op een volwassen manier met elkaar voeren

en besluiten die daarna komen aanvaarden. Omdat we voelen dat dat is gebeurd op basis van afwegingen die

we begrijpen, ook als we het er niet mee eens zijn.

Wat is je wens voor het park?

Een hoop lol voor iedereen!

Heb je verder nog iets toe te voegen?

Het leven is te kort om chagrijnig te blijven.

Een nieuw bestuur

Allard Berends
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Naam: Marianne van Maarschalkerweerd

Functie in bestuur: Commissaris Algemene Zaken, waaronder juridische zaken, verzekeringen e.d.

Woont hier sinds: We hebben het appartement aan de Winter 31 gekocht in december 2007. We woonden de

eerste jaren in Ottawa (Canada) en waren hier in de winter 3-6 maanden, omdat in Ottawa de golfbanen dan

onder een dikke laag sneeuw liggen. Mijn man was Canadees, van Schotse oorsprong en een fervent golfer. Na

zijn dood ben ik in 2014 teruggekomen naar Nederland en woon hier nu het hele jaar.

 

Wat deed je in het dagelijks leven?

Ik ben biochemica en tot mijn pensionering werkte ik 27 jaar bij een groot internationaal farmaceutisch bedrijf.

Eerst 18 jaar in Nederland en daarna bijna 10 jaar in Frankfurt en Parijs. Ik ben altijd verantwoordelijk geweest

voor de registratie en de veiligheid van een aantal van onze geneesmiddelen en medische hulpmiddelen.

 

Waarom voelde je je geroepen om in het bestuur plaats te nemen?

Ik heb mijn hele leven naast mijn werk vrijwilligerswerk gedaan en ik ben grootgebracht met de visie dat je als

lid van een vereniging ook een bijdrage moet leveren aan die vereniging. Tot mei 2022 ben ik voorzitter geweest

van de VvE van de appartementen aan de Winter. Na 8 jaar vond ik dat het tijd was voor een opvolger, die nu

ook inderdaad voorzitter is. Gezien de situatie heb ik lang geaarzeld voor ik me beschikbaar stelde, maar het zou

toch te gek zijn als niemand naar voren zou komen.

 

Wat denk je bij te kunnen dragen?

Ik heb ervaring in bestuurswerk, in werk van een VvE en in overleg met leden/deelnemers. Ik ben analytisch inge

steld, geef niet gauw op en geloof in samenwerking en elkaar aanvullen in een bestuur.

Wanneer ben je in je missie geslaagd?

Als er weer naar elkaar wordt geluisterd, zonder gelijk een oordeel te vellen. Daarnaast als de losse eindjes in

onze regels duidelijk in kaart zijn gebracht en kunnen worden weggewerkt. Tenslotte als de ALVs gebruikt

kunnen worden voor besluitvorming, zoals ook bedoeld is volgens de regels. 

Wat is je wens voor het park? 

Een goede sfeer, veel gezamenlijke activiteiten en duidelijke regels waar we allemaal mee kunnen leven en waar

we ons aan houden.

Heb je verder nog iets toe te voegen? 

Ik hoop op veel steun voor het werk van het bestuur. Ik ga daarbij uit van de goede bedoelingen van mensen en

hoop dat ik daarin niet teleurgesteld word. Ik houd niet van verborgen agenda's.

Marianne van
Maarschalkerweerd
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Bob Raadjes

Naam: Bob Raadjes

Functie in bestuur: Commissaris Onderhoud & Beheer

Woont hier sinds: 31 Januari 2020

 

Wat doe je in het dagelijks leven?

Ik ben zelfstandig adviseur gericht op de markt van klantcontactorganisaties.

 

Waarom voelde je je geroepen om in het bestuur plaats te nemen?

In deze drukke wereld is er steeds minder tijd om te delen met anderen en organisaties. In het verleden heb ik

daar ook keuzes moeten maken. De afweging tussen gezin, internationaal werkgebied en de aandacht en zorg

voor medewerkers en klanten van mijn eigen bedrijf en/of blijven deelnemen in bestuurlijke organisaties. Het

kwartje viel niet in het voordeel van de laatsten, maar wel met de belofte aan mijzelf, als er meer tijd komt wil

ik mij inzetten voor organisaties in het algemeen belang.

 

Wat denk je bij te kunnen dragen?

In het verleden heb ik in diverse werelddelen vanuit een aanvankelijk klein team meegeholpen de organisaties,

waarvoor ik werkte, op de kaart te zetten en uit te bouwen. Binnen die kaders heb ik daar operationeel leiding

aan mogen geven, vaak een samenwerking met distributeurs en andere partners die in het proces werden opge

nomen.  

In de laatste jaren had ik deze rol ook bij het bedrijf waar ik mede-eigenaar was, uiteraard aangevuld met de

bestuurlijke verantwoording daarvoor. Met die ervaring denk ik bij te kunnen dragen aan de operationele gang

van zaken binnen onze vereniging als commissaris Onderhoud & Beheer.

 

Wanneer ben je in je missie geslaagd?

Uiteraard dat we er als bestuur in slagen om een nog mooiere leefomgeving voor onze leden te creëren. Niet

alleen een goed onderhouden openbare ruimte en een mooie attractieve golfbaan, maar ook een veilige omge

ving waar wij als bewoners respectvol met elkaar omgaan.

Dat kan door een actieve samenwerking met alle partners die wij rijk zijn zoals de Golfclub, De Vier Seizoenen,

Natuur & Milieu en niet in de laatste plaats de teams die de sociale activiteiten dragen. Een echte kers op de taart

zou zijn een hechte samenwerking met de Gemeente Dronten die wij vanuit ons park iets moois hebben te bieden.  

 

Wat is je wens voor het park?

Op de Zomer wonen wij in een hele prettige buurt, waar iedereen op de een of andere wijze elkaar ondersteunt

en oog heeft voor elkaar. Dat is mijn wens voor het hele park.

 

Heb je verder nog iets toe te voegen?

Uiteraard is mijn functie, net zoals die van mijn medebestuursleden een flinke klus. Zoals iemand zei: "Jullie als

bestuur zijn “verweesd” begonnen."

Ik mag mij gelukkig prijzen met de ondersteuning van een ervaren commissie Beheer & Onderhoud, bestaande

uit Arie van der Graaf en Ronald Mulder én een gepokt en gemazelde organisatie SBA.

6 - GRD450



Naam: Peter Overdijk

Functie in bestuur: Commissaris De Vier Seizoenen (D4S) / Commissaris Golfzaken (tot er een nieuwe kandidaat is)

Woont hier sinds: sinds december 2016

Wat doe je in het dagelijks leven?

In het dagelijks leven ben ik werkzaam bij een kleine uitgeverij. Daar doe ik de facturatie, het abonnementenbe

heer van de bladen die we uitgeven en een stukje marketing voor één van de bladen. Ik werk 3 dagen waarvan

2 dagen thuis. Daarnaast passen we 1 dag in de week op onze kleinzoon en daar genieten we beide van. Ik ben

nu 62 jaar en hoop over 2 jaar te kunnen stoppen met werken.

 

Waarom voelde je je geroepen om in het bestuur plaats te nemen?

Na het aftreden van het bestuur besloot ik me kandidaat te stellen voor de bestuursfunctie Commissaris D4S. Dit

heb ik gedaan, omdat ik het essentieel vind dat De Vier Seizoenen open blijft en een ontmoetingsplaats blijft voor

iedereen op dit park, maar ook daarbuiten.

Wat denk je bij te kunnen dragen?

Ik heb als doel gesteld dat we eindelijk een uitbater krijgen waar we een langdurige relatie mee kunnen opbou

wen zonder uit het oog te verliezen dat de uitbater een goede boterham moet verdienen. Een uitbater die zelf

standig kan werken, maar ook financieel zelfredzaam is, is wat mij betreft een pré. De uitbater moet een goede

gastheer zijn voor de bewoners, maar ook voor de golfers. Het zou mooi zijn als we kunnen bewerkstelligen dat

De Vier Seizoenen een mooie combinatie van een sociale én een commerciële functie wordt. Denk bijvoorbeeld

bij een sociale functie aan de bridgeclub, de biljartclub en de lange tafelmaaltijd, maar ook het lezen van de krant

met een kopje koffie. Het is natuurlijk ook van belang dat de uitbater een goede omzet kan draaien door het

aanbieden van commerciële activiteiten. Denk daarbij aan het organiseren van golf clinics, bedrijfsevenementen

enzovoort. 

Wanneer ben je in je missie geslaagd?

Mijn missie is geslaagd als bovenstaande bereikt is, maar ook als er meer bewoners en mensen van buiten de Golf

Residentie De Vier Seizoenen gaan bezoeken.

Wat is je wens voor het park?

Mijn wens voor het park is dat het voor iedereen, zowel jong als oud, heerlijk is om hier te wonen. Lekker kunnen

genieten van de mooie golfbaan én de gezellige momenten in De Vier Seizoenen.

Peter Overdijk
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Inzending Lital van der Woude

Inzending Frits Hogenkamp

Inzending Yvonne van Someren
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Inzendingen Walter Snep

Inzending Hans Kramps

Fotowedstrijd
 

In de laatste GRD450 vroegen we de bewoners

van de Golf Residentie Dronten om hun mooiste

foto gemaakt ergens op het park bij ons in te le

veren. We hebben een aantal prachtige foto's

ontvangen. De mooiste foto is gemaakt door Hans

Kramps en siert ook de voorkant van deze

GRD450. Het is een foto van een ransuil gemaakt

door Hans in zijn achtertuin. Hans ontvangt bin

nenkort een heerlijke fles wijn van De Vier Seizoe

nen. 
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'Bij deze wo
ningen heb
ben we een

brief be
zorgd....'
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GRD ontmoet… Annette Fidder 
Hoe vind je in krappe tijden op de woningmarkt je droomhuis? Annette Fidder-van Asselt is het gelukt met een

creatieve aanpak. John van der Wel gaf in de vorige GRD450 het stokje door aan Annette met de vraag wanneer

we haar talent op de golfbaan gaan zien. Annette geeft ons antwoord op beide vragen.

En, wanneer kan John je tegen komen op de golfbaan?

“Nou, dat kan nog wel even duren hoor. Ik heb geen

concrete plannen om snel met golf te beginnen. Ik ben

veel te druk met mijn werk, opleiding en padel.” Annet

te werkt bij Yacht, een detacheringsbureau voor hoger

opgeleiden. Daar is ze teamleider en vestigingsverant

woordelijke voor de vestiging Amsterdam. Daarnaast

volgt ze ook nog een leiderschapsprogramma aan de

London Business School. In haar vrije tijd speelt ze padel

in Biddinghuizen. “Mijn man Gert-Jan heeft in het ver

leden wel gegolfd, dus de kans dat John hem op de

golfbaan tegen gaat komen is groter.”

 

Padel? Wat is dat eigenlijk?

“Padel speel je 2 tegen 2 op een padelbaan van 20 meter

lang en 10 meter breed. De padelkooi is aan de achter

kant 4 meter hoog en aan de zijkanten 3 meter hoog.

Je speelt dit spel met speciale padelrackets, gemaakt van

bijvoorbeeld glasvezel en vergelijkbare ballen als met

tennis, maar dan lichter. Toen het ledenaantal van

tennisvereniging BAS in Biddinghuizen terugliep, heeft

de vereniging een padelbaan aangelegd. De vereniging

heeft inmiddels 2 padelbanen en 5 tennisbanen. Ik speel

eigenlijk nooit meer tennis, padel is echt mijn sport. Het

is minder belastend en daardoor ook minder blessure

gevoelig.”

 

Annette en Gert-Jan spelen padel in Biddinghuizen bij

BAS. Ze hebben elkaar zelfs ontmoet op deze tennisver

eniging. “Ik speelde tennis in Dronten, maar hoorde dat

de vereniging in Biddinghuizen wat kleinschaliger en

gezelliger was. En dat klopte!” De geboren en getogen

Drontenaar ging in Biddinghuizen samenwonen met

Gert-Jan en al snel was er gezinsuitbreiding met eerst

zoon Lars en daarna dochter Julia. “Ik sport nu al jaren

bij BAS en heb ook in het bestuur van de vereniging

gezeten. Ik heb nu geen bestuursfunctie meer, maar hou

ik me nog wel bezig met de communicatie en PR voor

de vereniging.”

Hoe zijn jullie terecht gekomen op de Golf Residentie?

“We woonden heel fijn aan de rand van Biddinghuizen.

Op een gegeven moment stonden we voor de keuze om

het huis volledig onder handen te nemen of om een

ander huis te zoeken. Omdat ik oorspronkelijk uit

Dronten kom en we best druk waren met het heen en

weer rijden van de kinderen naar Dronten, viel de keuze

toch op deze woonplaats. We hebben toen meerdere 

zaterdagen rondgereden in de verschillende wijken in

Dronten. 

Toen vrienden van ons gingen verhuizen naar de Golf

Residentie en wij daar hielpen met klussen, keken we

ineens met andere ogen naar deze wijk. Je kunt hier

veel huis en veel tuin krijgen en het is ook nog eens

heerlijk rustig.”

 

“Eerst hebben we gekeken naar nieuwbouw op de

Parkresidentie. Maar we wilden niet nog een jaar of

langer wachten op een nieuwe woning. Maar wachten

op een woning die toevallig te koop zou komen op de

Golf Residentie zou ook lang kunnen duren. We hebben

daarom goed rondgekeken op de Golf Residentie en 10

woningen ‘uitgezocht’ waar we onszelf wel zagen

wonen. Bij deze woningen hebben we een brief bezorgd

waarin we aangaven dat we geïnteresseerd waren in

hun woning. We ontvingen twee reacties en uiteindelijk

was alles heel snel geregeld met de eigenaar van onze

huidige woning.”

 

Konden jullie er meteen in?

“Nee, was dat maar zo. De verbouwing heeft wel even

geduurd. We hebben op de benedenverdieping eigen

lijk alles eruit gehaald en opnieuw gedaan. Verder

hebben we boven ook nog het een en ander opgeknapt

en om het helemaal af te maken is de tuin ook helemaal

aangepakt. We kregen in juli 2021 de sleutel en moesten

eind augustus ons huis in Biddinghuizen uit. Omdat we

toen nog niet helemaal klaar waren met alle verbouw

werkzaamheden in ons nieuwe huis hebben we nog een

tijdje ‘gekampeerd’ in eigen huis. De keuken liet wat

langer op zich wachten dus qua koken en maaltijden

was het behoorlijk improviseren. Gelukkig mochten we

regelmatig eten bij vrienden.”

 

Wat vinden jullie van de Golf Residentie?

“We wonen hier heerlijk. Het is ontzettend rustig, dat

vinden we heel fijn. Het voelt voor ons luxe dat we ge

woon met de fiets naar het centrum van Dronten kun

nen en overal lekker dichtbij wonen. Dat vinden onze

kinderen ook heel fijn. Als we in de tuin zitten ervaren

we altijd een soort vakantiegevoel.

 

Annette geeft het stokje door aan haar overbuurvrouw

Saskia Haarhuis-Veldman. Omdat hier steeds meer jonge

gezinnen komen wonen, wil ze graag van Saskia weten

hoe een gezin met jonge kinderen het wonen op de Golf

Residentie ervaart.
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Sinds 1 november zijn er nieuwe gezichten bij De Vier Seizoenen. Wie zijn deze nieuwelingen en wat zijn hun

plannen voor De Vier Seizoenen? 

•   Truus Roukema is het gezicht van De Vier Seizoenen in de rol van assistent bedrijfsmanager. Truus is verant

woordelijk voor de dagelijkse leiding. Ook is zij het aanspreekpunt voor feesten, partijen en andere activi

teiten.

•   Marco Vroom houdt zich voornamelijk bezig met golfzaken, onder andere de reguliere baanplannig,

groepen die willen golfen en golfwedstrijden.

•   John Hanse is eindverantwoordelijk en houdt zich bezig met overheadtaken zoals de financiën, boekhouding

en personeelszaken.

 

Naast Truus, Marco en John zijn de andere bekende gezichten nog steeds aanwezig en heeft het team zich inmid

dels uitgebreid met een aantal nieuwe enthousiaste medewerkers. 

Een hernieuwde kennismaking

Het is hun doel om De Vier Seizoenen toegankelijk te maken voor iedereen. Het is een grand café en deze sfeer

willen ze graag gaan neerzetten. Er staat een aantal leuke activiteiten op de planning en er worden nog veel

activiteiten aan toegevoegd. Het team van De Vier Seizoenen zit namelijk vol met leuke ideeën! Wat dacht je van

bijvoorbeeld thema-avonden, live muziek, stand-up comedy, maar ook lezingen en een spelletjesavond. Daarnaast

is het voor iedereen mogelijk om gebruik te maken van De Vier Seizoenen voor privé feesten. Het is belangrijk

dat iedereen zich welkom voelt en kan deelnemen aan activiteiten. De deur staat altijd open, voor iedereen! 

De aanschuifmaaltijden op donderdgavond worden goed bezocht, er vinden weer bridgeavonden plaats en de

vrijdagmiddagborrel is altijd een gezellig begin van het weekend. Iedere dag kan er geluncht worden: nu nog

binnen, maar straks in het voorjaar weer op het gezellige terras. Daarnaast kan er ook (op reservering) gedineerd

worden bij De Vier Seizoenen. En uiteraard ben je altijd welkom voor een lekker kopje koffie met een gebakje. 

Het team van De Vier Seizoenen met van links naar rechts: Jeroen, Julie, Thomas, John, Silvia, Floor, Floortje,

Truus, Caroline, Julia en Marco
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Activiteiten in De Vier Seizoenen

Aanschuifmaaltijd

 

Iedere donderdagavond om 18.00 uur is er een aan

schuifmaaltijd in De Vier Seizoenen. Gezellig bijpraten

met elkaar en heerlijk eten aan een lange tafel.

 

Geniet elke week van een wisselend menu bestaande

uit een voor- en hoofdgerecht voor slechts € 17,50 p.p.

Het menu is uit te breiden met een dessert en koffie.

Graag telefonisch reserveren via 0321-841716. 

Lezingen

 

Na twee jaar afwezigheid door DAG (De Activiteiten

Groep) konden er in 2022 weer een aantal mooie lezin

gen plaatsvinden in De 4 Seizoenen. Een terugblik:

•   27 januari 2022: Lidy Thijsen over het boek wat zij

geschreven heeft over verzetstrijdster Wies uit

Leiden

•   31 maart 2022: André van der Velde en Jos van der

Deure van Stichting Alzheimer over dementie

•   27 oktober 2022: Anja Bruggink en Ilona de Lange

over slaapproblematiek

Voor 2023 staan er ook alweer een paar interessante

lezingen gepland:

•   28 september 2023: Gerrit Weijers over zijn we

reldreis

•   26 oktober 2023: Trees Lanting over haar reis van

Bergen naar Kirkenes

De lezingen beginnen om 20.00 uur.

DAG is altijd op zoek naar mensen die een leuke, inte

ressante lezing willen geven in De Vier Seizoenen. Be

langstellenden voor een lezing kunnen e-mailen naar

dagvvegolfresidentie@gmail.com.
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Bridgeclub

 

De Bridgeclub heeft in 2023 alweer meerdere avonden

genoten van het kaartspel en elkaars gezelschap in De

Vier Seizoenen. De club komt elke woensdagavond

tussen 19.15 en 22.30 uur bij elkaar. Truus van De Vier

Seizoenen verzorgt de spelers tussen de rondes door met

drankjes. 

Wist je dit? 

•   Bridge is goed voor je geheugen.

•   Het is een eerlijk kaartspel zonder geluksfactor.

•   De bridgeclub speelt in 2 lijnen zodat iedereen op

haar/zijn eigen niveau kan meespelen.

•   Achter de schermen is de wedstrijdleiding (Guus

en Hans) druk met de voorbereidingen voor een

mooie avond bridge.

•   De bridgers zouden het erg leuk vinden om nieuwe

spelers te verwelkomen.

Wat is er nog meer te doen in De
Vier Seizoenen?

Handwerkgroep

 

Als je op een dinsdagochtend om 10.00 uur De Vier

Seizoenen inloopt, is de kans groot dat je aan de grote

tafel een groep gezellig kletsende dames treft. Sommi

ge dames zijn bezig met een handwerkje, andere dames

drinken gewoon een kopje koffie mee. 

 

Ruim vijf jaar geleden is Trudy Boersma vanuit de Groep

Sociaal (nu De Activiteiten Groep) gestart met een

handwerkgroep op de dinsdagmorgen in De Vier Sei

zoenen. Eerst werd er gestopt in de zomermaanden, 

maar omdat de dames het zo gezellig vinden, gaat de

handwerkgroep gewoon het hele jaar door. 

Lijkt het je leuk om een keer mee te doen, om te hand

werken of gewoon voor de gezelligheid, dan ben je van

harte welkom op dindag van 10.00-12.00 uur in De Vier

Seizoenen. Meestal zijn er zo'n twaalf dames aanwezig,

maar heren zijn ook van harte welkom!
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Bloemschikken

 

Op 19 januari had Natasja Hoegee een avond bloem

schikken georganiseerd in De Vier Seizoenen. Het was

een gezellige avond met een hapje en een drankje.

 

Alle deelnemers gingen aan het einde van de avond met

een prachtig bloemstuk naar huis. 

Agenda ALV
 

Datum: dinsdag 7 maart 2023

Aanvang: 20.00 uur

Locatie: Open Hof

1. Opening

2. Vaststelling definitieve agenda

3. Ingekomen stukken/mededelingen

4. Concept verslagen van de Algemene Ledenver

gadering van:

- 10 mei 2022

- 28 juni 2022

- 29 november 2022

5. Begroting 2023

6. Toekomst De Vier Seizoenen (D4S)

7. Mandaat tot aanpassing Statuten en reglemen

ten

8. Toegang tot de ALV voor huiseigenaren die

geen lid meer zijn van de Vereniging van Eigena

ren Golf Residentie Dronten

9. Rondvraag en sluiting

Wijzigingen voorbehouden.

De stukken voor de ALV worden zoals gebruikelijk

ook per e-mail tijdig aan de leden van de VvE

verstrekt. 

Yoga

 

Begin dit jaar is de yoga in de Vier Seizoenen weer opgestart. Een succes! Iedere vrijdag ochtend van 09.00 tot

10.00 uur beoefent een groep bewoners van de Golfresidentie en Parkresidentie Yin Toga in De Vier Seizoenen.

Yoga leraar Han van Dijk vertelt: "Door het beoefenen van yoga werk je heel bewust aan een gezonde geest in

een gezond lichaam. Yoga helpt je om bewuster te worden van je lichaam én je lichaamshouding hiermee te

verbeteren, omdat je bewegingen uitvoert die heel goed zijn voor je lichaam. Het langer vasthouden van houdin

gen zorgt ervoor dat je botten versterkt worden en dat je minder kans hebt op bijvoorbeeld osteoporose (bot

ontkalking), flexibeler wordt en leert ontspannen."

 

De reacties zijn na deze eerste periode erg positief. Al snel ervaren de deelnemers resultaat. En .. ook erg gezellig

om na de yoga sessie samen even na te tafelen met koffie.

 

Voor informatie over de Yin Yoga in De Vier Seizoenen kun je mailen naar: Hanmcpm3@gmail.com.

GRD450 - 15



Nummer 1-2023 | Jaargang 9 | Een uitgave van VvE Golf Residentie Dronten | 4 keer per jaar gratis verspreid onder

de leden van de VvE | Oplage: 450 exemplaren | Redactie: Jeannine Molier en Linda van Baal | E-mail: redactie.

grd450@vvegolfresidentie.nl | Fotografie: Tünde Houtveen-Jakab | Druk: Editoo Arnhem

In 2016 werd door de werkgroep Natuur en Milieu in overleg met de

greenkeepers besloten rondom de greens van de Golf Residentie (GRD) en

de Openbare Golfclub (OGD) spreeuwenkasten op te hangen. De aanleiding

vormde de kale plekken in de gras van de greens. Deze kale plekken worden

veroorzaakt door emelten, de larven van de langpootmug. Dirk de Haan

legt meer uit over deze natuurvriendelijke bestrijdingswijze.

 

Emelten

Emelten komen ’s nachts naar boven om van het gras te eten. Spreeuwen

vinden emelten een lekkernij. Ze ontdoen met hun fijne snavel de grasmat

van deze larven: een natuurvriendelijke en effectieve bestrijdingswijze.

 

Spreeuwen- en mezenkasten

Op de GRD en de OGD werden door de werkgroep respectievelijk 90 en 45

spreeuwenkasten opgehangen. Omdat we toch bezig waren, plaatste de

werkgroep op de GRD ook nog ruim 30 mezenkasten. Elk jaar in april/mei

worden alle kasten onderzocht op bezetting. Rond september maakt de

werkgroep de kasten schoon. Waar nodig worden de kasten gerepareerd

of opnieuw opgehangen. De laatste twee jaar vervangt de werkgroep

houten kasten die kapot zijn door sterke betonnen kasten.

 

Bezetting

In het eerste jaar bleek ongeveer een kwart van de spreeuwenkasten op de

GRD en de helft van de kasten op de OGD en nest te bevatten met eieren

of jonge spreeuwen. In enkele gevallen maakten mezen ook gebruik van

deze kasten. De mezenkasten waren voor ongeveer tweederde bezet. Naast

mezen zagen we in deze kasten ook incidenteel een roodborst, ringmus of

boomklever. In de periode 2016-2022 is de bezetting van de spreeuwenk

asten op zowel de GRD als op de OGD gestaag toegenomen tot ongeveer

60 procent. De bezetting van de mezenkasten schommelt steeds rond de

70-75%. De vogels maken inmiddels dus op uitgebreide schaal gebruik van

de nestkasten. De spreeuwenpopulatie draagt bij aan een natuurlijke be

strijding van emelten die schade kunnen toebrengen aan de greens.

Werkgroep Natuur & Milieu

 Emelt

 Betonnen nestkast

De werkgroep Natuur & Milieu is op zoek naar een secretaris.

 

De werkgroep vergadert 3 tot 4 keer per jaar. De secretaris houdt

zich bezig met het bespreken van de vergaderlocatie, het versturen

van de agenda, het maken van verslagen en actielijsten en het

schrijven van het jaarverslag.

Ben je geïnteresseerd of wil je meer informatie? Neem dan contact

op met Dirk de Haan via e-mail (dirk.dehaan@kpnmail.nl) of telefoon

nummer 06-10202750.


